
 
Zápisnica č. 4 

zo zasadnutia Mestského výboru č. 8 konaného na Radnici v Spišskej Novej Vsi,    
Radničné námestie, v malej zasadačke dňa 23. 5. 2024 od 14.30 do 15.30 h 

           

Prítomní:  Ing. Jozef Gonda -  predseda             Neprítomní: MUDr. Alena Pekarčíková 
                 Peter Hadidom                                                                   
                 Lukáš Goduš                                                               
                 Marek Baláž                                                          
                 Mgr. Monika Tkáčová                                                                                             
                 Ing. Lukáš Lesňák  
                 RNDr. Ladislav Ruttkay 
                 Ing. Branislav Rusiňák                                                                                                                                                                                  
                 Ing. Jana Valkošáková (gestor a zapisovateľka) 
 
 
Program:  

1. Oboznámenie s 1.zmenou rozpočtu mesta 
2. Plán hlavných úloh – vyhodnotenie 
3. Kontrola plnenia úloh za MsV č. 8 
4. Vyhodnotenie projektu „Dobrá vec“ 
5. Určenie použitia bežných výdavkov vo výške 4 000 € na MsV 
6. Rôzne 

 
K bodu č. 1:  
Ing. Jozef Gonda oboznámil členov MsV s kapitálovými výdavkami mesta.  
Ťažisko výdavkov sa plánuje na: 

• projektovú dokumentáciu, z dôvodu uchádzania sa o rôzne projekty 
• stavebné práce napr. zníženie energetickej náročnosti 3 základných škôl 

(máme už rozbehnuté výzvy k projektom) 

• PD cestného mosta na Ul. J. Fabiniho, lávka pre peších na Ul. Ing. O. 
Kožucha 

• rekonštrukciu Hotela Šport 

• rampový systém ohľadne plateného parkovania na Letnej ulici  
• nový chodník pre peších v prednom trakte atletického štadióna TATRAN  

• schodisko pri Daňovom úrade do veľkého podjazdu 
• PD na zmeny a doplnky územného plánu, rekonštrukciu historických 

stavieb, PD MŠ Podskala, použite rezervy vlády pre Domov dôchodcov 
(2,5 mil. €) 

 
K bodu č. 2:  
Ing. Jozef Gonda vyhodnotil Plán hlavných úloh na rok 2024, pričom konštatoval, že do 
rozpočtu mesta sa nepodarilo dostať úlohy MsV č. 8. 
 
 
 



K bodu č. 3:  
Ing. Jozef Gonda členov MsV oboznámil, že sa uvažuje so stretnutím predsedov mestských 
výborov. 
 
K bodu č. 4:  
Vyhodnotenie projektu „Dobrá vec“ 
Do projektu za MsV č. 8 sa zapojili 3 subjekty. Členovia MsV ich vyhodnotili podľa kvality 
a relevantnosti. Požadované čiastky dotácie upravili. 
Poradie projektov od najvyššej priority po najnižšiu:  

1. Futbalová 11/stanovačka sídliska Východ 
• predkladateľ Lukáš Goduš  
• schválená čiastka 1500 € 

  
2. Zabezpečenie pracovných a hygienických pomôcok do DSS Centrum Robinson  

• predkladateľ Mgr. Patrícia Susová 

• schválená čiastka 500 € 
 

3. Country festival seniorov SPIŠ  

• predkladateľ Ing. Alena Baradlaiová, OZ seniorov MONTANA 
• schválená čiastka 0 € 

  
Pozn. k hlasovaniu MsV: p. Lukáš Goduš sa zdržal hlasovania 
 
K bodu č. 5:  
Ing. Jozef Gonda oboznámil členov výboru, že je možnosť  použitia bežných výdavkov vo 
výške 5 300 € na MsV č. 8 (pridelená výška podľa počtu obyvateľov) na drobné stavebné 
aktivity, ktoré by pomohli občanom v našej blízkosti. Vyzval členov, aby do konca mája 
zaslali požiadavky predsedovi alebo zapisovateľke MsV.  
 
K bodu 6:  
RNDr. Ladislav Ruttkay  - chcel by sa informovať, ako je to s umiestnením kvetináčov na 
Levočskej ulici pri bývalom kine TATRY. Bolo by vhodné vytvoriť ďalšie parkovacie miesta. 
Ing. Gonda reagoval, že oddelenie OVaD rokuje s políciou o možnosti umiestnenia 
dopravného značenia a vytvorenia parkovacích miest. Zároveň bude nutná aj oprava 
chodníka. 
 
 
Zapísala: Ing. Jana Valkošáková 

 
                                                                                    Ing. Jozef Gonda 
                                                                                   predseda MsV č. 8 

   


